

Referat af Beboerrepræsentationsmøde 17.1.23

Fremmødte: Karin, Karsten, Kaare, Jørgen og Villy

Fraværende: Albert og Troels

Da, der ikke forelå en dagsorden blev det vedtaget at gennemgå forrige mødes aftalte ting der skulle laves handlinger på. Og derefter blev der talt om hvad vi skal gøre fra nu frem mod generalforsamlingen med hensyn til den af CI indsendte byggeansøgning til Teknik- og Miljøudvalget til politisk gennemgang.

Handlinger:

- * Vi afviser varmeregnskab for 2022, da vi endnu ikke har modtaget afgørelse i varmeregnskabet for 2021
- * **Villy** skriver til CAM og spørger om de har interesse i at deltage i årets generalforsamlingen.
- * **Villy** skriver til LLO H og spørger ind til problematikken omkring tøjophobning i vaskeriet. Og taler med CAM om mulighed for opslag med "husk dit tøj" til vaskekælderen.
- * **Villy** gennemgår mail fra Maria omkring varmeregnskabet 2021 og tager fat i LLO H og får en afklaring om deres sag er dækket ind under vores generelle indsigelse.

Handlinger:

- * Vi tilmelder os TMU og Lokaludvalgs nyhedsmail
TMUmail
<https://kbenhavns-kommune.clients.ubivox.com/forms/subscribe/list/71060/>

Lokaludvalgsmail
<https://kbenhavns-kommune.clients.ubivox.com/forms/subscribe/list/53628/>

- * **Karsten** skriver et oplæg til brev til Lars Weiss, med henvisning til Amager Øst Lokaludvalgs drøftelse af sagen og henviser til Randi Sørensen, der gav udtryk for at tage kontakt til netop Lars Weiss.
- * **Jørgen** tager kontakt med Enhedslisten og Alternativet.
- * **Troels** tager kontakt til Stenberg efterfølger og følger op på den dialog der har været.
- * TMU mødeplan frem til vores generalforsamling er: 30.1 / 6.2 / 13.3 / 27.3

- * **Villy** undersøger muligheder og retningslinjer for foretræde for TMU og lokaludvalget.
- * **Jørgen** laver et oplæg til en præsentation til brug for foretræde for udvalgene.
- * **Villy** undersøger hallens status for hvad den er registreret som erhverv eller hvad ?
- * **Troels:** Ved et tidligere spørgeskema er der kommet svar på, hvad ønsker til hallen/gården og brug heraf. Kan du fremskaffe de ønsker ?
- * **Kaare** laver et doc til brug for at lave et "dilemma baseret" debatoplæg til generalforsamlingen.
- * Plan A. At lave en dilemma baseret debat på generalforsamlingen, så vi kan få et godt indblik i hvad kan og ikke mindst vil beboerne kunne tåle og leve med at der kommer i hallen.
Plan B.(jeg er lidt i tvivl om hvad plan B var. Jeg har skrevet. Alternative muligheder for brug af hallen. **Jørgen** og **Karsten** vil I hjælpe mig her)

Mødeplan frem til generalforsamlingen

21.2 1700 - 1830 hos Villy

21.3 1700 - 1830 Hos Karin

28.3 1700 - 1830 Hos Karin (dette møde er kun nødvendig hvis der er kommet forslag til punkter til generalforsamlingen. Eller der kommer andre virkelig presserende sager)

30.3 1830 - 2100 GF i Amager Selskabslokaler

/Villy Smedegaard